
Bon dia a tots i totes,

record  (o  no  record  perquè  l’emoció  no  em deixa  recordar  del  tot)  fa
exactament 4 anys i dos dies que definia el dia d’avui com una casualitat
de la vida ser aquí i una oportunitat irrenunciable.

Passat  aquest  temps,  em mantenc amb aquestes  dues paraules  i  amb la
mateixa  felicitat,  orgull,  compromís  i  deure,  però  amb  l’avantatge  de
l’experiència viscuda aquesta legislatura que hem passat  (només fa dos
dies que ha acabat).

Han estat quatre anys d’experiències, de vivències, d’aprenentatge però,
sobretot, de servilitat cap al meu municipi. En cap moment he dubtat del
perquè soc aquí, del compromís que tenc i de les ganes de seguir avançant
i millorant. 

Vivim a un món cada vegada més ressentit per la petjada de l’ésser humà,
que  tot  està  globalitzat  i  el  capitalisme  està  a  l’ordre  del  dia  però  a
Esporles anam amb passes agegantades per pal·liar, encara que sigui amb
una proporció esquifida però valuosíssima, aquest impacte.

Som  un  poble  amb  moltes  coses  a  envejar  però  també  en  tenim  per
millorar i per aquests dos motius, hi tornam a ser. Per continuar amb tot
allò que fa 14 anys vam començar i per avançar estant a l’alçada de les
circumstancies. 

13 regidors hem pres possessió de la nostra acta i amb ella, el compromís
il·lusionant de fer feina amb un mateix objectiu: Esporles! El bé comú ha
de estar per damunt de tot (colors polítics, banderes...) perquè estant aquí
on som, l’únic que importa és el benestar i la qualitat de vida de tots els
ciutadans i persones que viuen al nostre municipi.
Som conscients que el plenari de l’ajuntament no veurà satisfetes totes les
sensibilitats  polítiques del  municipi,  per això mateix i,  com vaig dir  fa
quatre anys, l’Ajuntament seguirà estant obert a tothom perquè la batlessa
ha  de  ser  la  batlessa  de  tots  i  cada  un  dels  esporlerins  i  esporlerines
independentment de les idees, les creences i les banderes.

I si, fixau-vos, què per primera vegada en la història d’aquest municipi hi
ha un equip de govern i un Consistori amb majoria de dones que d’homes.



Vull  donar  la  benvinguda  a  tots  els  valents  i  valentes  que  han  volgut
assumir  aquest  repte:  benvinguts  Maria,  Josep  i  Bàrbara  però,  si  me
permeteu, amb un to més especial als que, a partir d’ara, formaran part del
meu equip: TONI, MARIAN, MIQUEL, AINA, JOAN I MARIETA. Ens
hi deixarem la pell com fins ara, farem feina com el primer dia per seguir
mantenint Esporles com un poble de referència i mirall d’altres municipis.

No vull acabar sense donar les gràcies als que fins ara han estat regidors i
regidores d’aquesta casa.
- Dolors, Seve i Pedro. Gràcies pel anys compartits.
-  Pere  Palou,  moltes  gràcies  per  aquests  quatre  anys.  Trobarem molt  a
faltar la teva serenitat, el teu lèxic escrupolós i la passió per la cultura i
educació d’aquest municipi.
- Xisca Torres, vam començar aquesta aventura plegades, el 2011. N’hem
compartit de tot colors però al final sempre ha guanyat la constància i la
feina ben feta. Moltes gràcies.
- Vicenç Vidal, gairebé una vida dedicada a l’Ajuntament. 12 anys es diuen
aviat però amaguen moltes hores de feina, dedicació, galtades, lloances,
satisfaccions que han fet que siguis allà on ets. Però per damunt de tot,
hem quet amb tot el que m’has ensenyat (i encara m’ensenyes) i l’amistat
que ha sortit d’aquí.
- i per acabar, infinites gràcies per n’Albert Salido. Mai li podré agrair tot
el que m’ha ajudat per tornar a ser aquí. Sis anys al seu costat m’han servit
per saber que vam néixer per trobar-mos en colque moment de la vida i
poder  compartir  feina,  dedicació  i  entusiasme  per  les  coses.  Perquè
aquelles  petites  coses  (insignificants  per  la  majoria)  donen  sentit  a  les
grans coses i accions.

Així que a partir d’ara mateix, ens toca complir amb la confiança que el
poble ens ha atorgat. I d’una cosa si que estic segura: ho intentarem, ens hi
dedicarem i hi serem.


